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01.01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering van Het Debat om 19:30 uur.

Mededelingen:
Er is afbericht gekomen van P.J.M. Bakker, M. Sleven, A.J.A. Klaver, R. Korthout, F.P.P.J. 
Kremers en W.A. Vlaar, er nemen derhalve 17 raadsleden en 3 
fractievertegenwoordigers deel aan de vergadering.

01.02 Vaststellen agenda en de behandellijst d.d. 26 juni 2023
Afscheid gemeentesecretaris dhr. E. van Wattingen 
Voordat met de inhoudelijke behandeling van de raadsvergadering wordt gestart wordt 
stil gestaan bij het vertrek van de heer Van Wattingen als 
gemeentesecretaris/algemeen directeur van deze gemeente, die om deze reden ook 
aanwezig is.
Op aangeven van de voorzitter wordt door de heer Nooij (CDA) en de heer Klok (GBK) 
hiertoe namens de raad een dankwoord uitgesproken voor zijn inzet en goede 
samenwerking en een kleine attentie overhandigd. 

Vervolgens is door voorzitter mevrouw Bonsen ook nog stilgestaan bij de laatste 
vergadering van deze raad voor het zomerreces en heeft zij een kleine attentie voor hen
klaarliggen.

Agenda
Daarna wordt teruggekeerd naar de agenda: Bij agendapunt 01.03.04 Perspectiefnota 
zijn drie Amendementen en een Motie aangekondigd. 
Bij het eerste inhoudelijk agendapunt RV Nieuwe locatie Huisvesting Buitendienst zal de 
heer Ursem als plaatsvervangend raadsvoorzitter het voorzitterschap overnemen, 
omdat mevrouw Bonsen daarbij de verantwoordelijk portefeuillehouder is.   
De agenda wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld.

Behandellijst 
De behandellijst van 26 juni 2023 wordt bij de raadsvergadering van 2 oktober 2023 
behandeld.

01.03 Agendapunten 
01.03.0

1
RV Nieuwe locatie Huisvesting Buitendienst  -  Plv. voorzitter dhr. J. Ursem

Toelichting op het agendapunt door de voorzitter:
In de raad 17 juni 2019 heeft de raad ingestemd met het laten uitvoeren van een 
onderzoek voor een toekomstbestendige huisvesting voor de buitendienst. Op basis van
dit onderzoek heeft de op 13 december 2021 ingestemd met het scenario nieuwbouw 
op één locatie en een voorbereidingskrediet huisvesting
Buitendienst beschikbaar gesteld van € 100.000. Hiermee is de opdracht gegeven om 
de haalbaarheid van een nieuwe gemeentewerf op twee locaties nader te onderzoeken. 
Dit betreft het depot locatie Berkhout en een zo nodig nog te verwerven centraal 
gelegen locatie in of om Spierdijk.

Het onderzoek naar locatie en haalbaarheid is gereed en er is een definitief 
locatiebesluit nodig om het plan verder uit te werken. Met het voorliggende voorstel 
wordt de raad gevraagd in te stemmen met de locatiekeuze aan de Tedingweg in 
Berkhout, het huidige gronddepot (“depot Berkhout”). 

Voorgesteld wordt:
1. In te stemmen met de locatie aan de Teding van Berkhoutweg.

Mevrouw Baltus (VVD) geeft in haar bijdrage o.a. aan als VVD positief te zijn over de 
beoogde locatie, maar aandacht te vragen voor de langzaam verkeerroute langs de 
Braken naar de bocht en vraagt om een harde toezegging (vrij liggend fietspad). 
Mevrouw Hoven (GBK) geeft nog de complimenten aan de brandweer, de buitendienst 
en anderen die zich hebben ingezet tijdens en na de storm afgelopen week. Verder 
geeft zij aan dat het GBK het raadsvoorstel steunt en wijst daarbij o.a. op de voordelen 
als het eigen grondbezit, de goede bereikbaarheid, de afstand tot het gemeentehuis 
e.d. Ook van belang is volgens haar dat de buitendienstmedewerkers niet kunnen 
wachten; zij hoopt derhalve op een snelle start voor uitvoering. Tot slot stelt zij nog de 
vraag nu Liander pas in 2027 kan aansluiten tot wanneer er een alternatieve 
energiebron wordt gebruikt.
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Aldus vastgesteld op 17 juli 2023,

De griffier,

{{esl:Signer1:capture:size(200,50)}}

mevrouw drs. E.M.L. Marijnissen

De voorzitter,

{{esl:Signer2:capture:size(200,50)}}

mevrouw mr. M.M. Bonsen-Lemmers
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